
J e g y z ő k ö n y v  
 
 

Készült: Csokonyavisonta Község Képviselő-testületének a Községháza házasságkötő 
termében 2016. április 6-án megtartott üléséről 
 
 
Jelen vannak: Harasztia Attila polgármester 
   6 fő képviselő a csatolt jelenléti ív szerint 
   Balla Róbert címzetes főjegyző 
   Deáky Ilona jk. vez.  
 
 
Harasztia Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-
testület 7 tagjából 7 fő jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Tóth Ernő és Migács Zoltán képviselőket.  
 
 
Javaslatára a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 
 
 

1.) A Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 
(írásos előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

2.) Településképet javító pályázatra kérelem benyújtása 
(szóbeli előterjesztés) 

       Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 

3.) Egyéb ügyek 
 
 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
27/2016. (IV. 6.) kt. sz. határozat 
 
 A képviselő-testület a polgármester által 
 javasolt napirendi pontokat elfogadja.  
 
 Felelős: Harasztia Attila polgármester 
 Határidő: azonnal  
 

 
 

A napirendek tárgyalása: 
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1.) A Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 
(írásos előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Javasolja, hogy a képviselő-testület a SzMSz módosítását fogadja el.  
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja vita és ellenszavazat nélkül, egyhangúlag 
7 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 

Csokonyavisonta Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2016. (IV. 6.) önkormányzati rendelete 

a képviselő-testület és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
4/2015. (IV. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
(A rendelet szövege a jegyzőkönyv melléklete) 

 
 

2.) Településképet javító pályázatra kérelem benyújtása 
(szóbeli előterjesztés) 

 Előadó: Harasztia Attila polgármester 
 
Önkormányzati épületként az iskola melletti egykori Szöllős-féle lakás felújításáról lenne szó. 
A lakás olyan állapotban van, hogy pár év múlva lebontásra kerül. Most van lehetőség, hogy 
felújítsuk. Több pályázatíró céggel történt megkeresés, most érkezett egy olyan ajánlat, akik 
korrekt módon tudnák menedzselni. A kiküldött anyagból kitűnik, hogy 3 %-ot kérnének az 
elnyert támogatási összegből. Van egy 2 %-os költség, ami az előzetes felméréseket takarná, 
ha nyer a pályázat.  
Dönteni kell, hogy foglalkozzunk- e az épület sorsával, javasolja, hogy ezzel a céggel 
induljanak el az úton. Egyházi célú fejlesztés is lenne, a visontai iskola, a csokonyai 
református parókia és a katolikus plébánia és mellette az iskola. Ez lenne az ötös csomag, 
amit ők ingyen felmértek. 
Javasolja, hogy az önkormányzat nyújtson be pályázatot, ellenkező esetben arra az épületre 
nem tudnak 20-30 milliót rákölteni, valamint javasolja, hogy ezekkel a cégekkel kössenek 
szerződést a projekt menedzsmentre. 
 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Komoly pályázatíró cégről van szó, komoly kapcsolatokkal rendelkeznek, ami nem 
megvetendő a mostani pályázati rendszerben. Az említett ingatlanok felújítására nagy szükség 
van. Valamennyi faluképet befolyásoló épület helyre kerülne.  
Javasolja támogatni, ilyen lehetőség többet nem lesz.  
 
Rüll György képviselő: 
 
Egyetért, hogy foglalkozzunk vele, a cégnek nincs képviselete a környékünkön? A 
későbbiekben a menedzsmentet felügyelnék Nyíregyházáról?  
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Jobb lenne, ha az épület az iskola mellett eltűnne. Ahelyett nem lehetne valami más projektet 
betenni? Szebb lenne ott egy kis mini központ parkkal. Nem látja az épület funkcióját, és nem 
is jól néz ki.  

 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Felmerült a lehetőség, hogy a meglévő társadalmi szervezeteknek, egyesületeknek szabadidős 
tevékenységükhöz helyet biztosítsunk.  
 
Gombai Győző képviselő: 
 
A településfejlesztési operatív programon belül lenne ez a pályázat?  
A Megyei Közgyűlés konzorciumi megállapodásokat köt azokkal az önkormányzatokkal, 
akikkel valami pályázatot írnak. A megállapodásban 15,5 % az, ami elszámolható a pályázati 
pénzekből.   
A közösségi térre a faluban szükség lenne. Van valami más lehetőség, hogy egy ilyen valahol 
megvalósuljon? Ő azt tudná elképzelni, hogy a jelenleg múzeumként funkcionáló épület 
visszakapja eredeti funkcióját, és itt alakuljon ki olyan központ, ahol megfelelő közösségi tér 
is társul az egészhez. Annak nem sok értelme van, hogy most felújításra kerül egy épület, és 
öt év múlva egész más elgondolás születik a településképre vonatkozóan. Az a tér akkor lenne 
igazán szép, ha onnan az az épület eltűnne. Az iskola előtt egy nagyon szép tér alakulna ki.  
Az önkormányzat megvette a Makk-féle házat, miért nem erre nyújtunk be pályázatot?  
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
A pályázatíró cégek adnak olyan ajánlatot, hogy a sikerdíjat számolnak el az önkormányzat 
felé. Attól függetlenül, hogy ezt nem lehet elszámolni a projektben, ők azt benyújtják 
számlán, és az önkormányzatnak ki kell fizetnie.  
A mostani könyvtár funkcióját még keressük. Ha felújítjuk az épületet, 5 évig meg kell tartani 
a funkcióját, utána bármilyen funkciót adhatunk neki. Ez egy új épület esetében egyszerűbb, 
mint egy régiében.  
Ha a könyvtár visszakerülne eredeti helyére, akkor meg is telne az épület.  
A Makk-féle házról már tavaly hoztunk határozatot, a bontási engedély kérelem be van adva. 
Ott szeretnénk kialakítani a helyi piacot 
Ő továbbra is javasolja a pályázat benyújtását és az épület felújítását. 
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Javasolja az épület felújítását.  
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Döntsünk akkor már róla, hogy egyáltalán felújítsuk- e az épületet, vagy nem?  
Ha igen, akkor beszéljünk a pályázatról. 
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A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, 5 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással a következő határozatot 
hozza: 
 
28/2016. (IV. 6.) kt. sz. határozat 
 
A képviselő-testület pályázatot nyújt be a Vidékfejlesztési program által nyújtható VP-6-
7.4.1-16 „A vidék térségek kisméretű infrastruktúrájának és alapvető szolgáltatásainak 
fejlesztésére” kiírt településképet meghatározó épületek külső rekonstrukciója, többfunkciós 
közösségi tér létrehozása, fejlesztése, energetikai korszerűsítése támogatásra. 
 
A pályázattal érintett ingatlan a csokonyavisontai 239 hrsz-ú, Csokonyavisonta, Xantus utca 
226 szám alatti „régi iskolaépület”. 
 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a pályázat beadásához szükséges 
nyilatkozatokat tegye meg, és a pályázatot nyújtsa be. 
 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: értelem szerint 
 
 
A képviselő-testület szavazásban részt vevő 7 tagja a vitában elhangzottak figyelembe 
vételével, 5 igen szavazattal és 2 tartózkodással a következő határozatot hozza: 
 
 
29/2016. (IV. 6.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület a Vidékfejlesztési program által nyújtható  
VP-6-7.4.1-16 „A vidék térségek kisméretű infrastruktúrájának és  
alapvető szolgáltatásainak fejlesztésére” kiírt településképet  
meghatározó épületek külső rekonstrukciója, többfunkciós  
közösségi tér létrehozása, fejlesztése, energetikai korszerűsítése  
támogatásra pályázat előkészítésével, benyújtásával a Kontír R+F Kft  
Nyíregyháza, Szabadság tér 12/b szám alatti vállalkozást bízza meg. 

 
Megbízza a polgármestert a vállalkozói szerződés megkötésével. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
 

3.) Egyéb ügyek 
 
Harasztia Attila polgármester: 
 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy az óvodánál megkezdték a parkoló építését. 
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A Lajosmajori útra kaptak tételes árajánlatot, nem kevés a költség, 1,9 millió forint lenne a 
híd felújítása Megpróbáljuk a nagyobb cégeket felkérni arra, hogy segítsenek ennek a 
finanszírozásában.  
 
Laki Dezső képviselő: 
 
A barcsi Rudán Kft. tett árajánlatot, ő jól ismeri a céget, munkájuk ellen nem volt kifogás. 
Amely munkákra nem kerül sor, a költségből vissza lesznek számlázva.  
Javasolja a környező üzemekkel, gazdálkodókkal felvenni a kapcsolatot, hogy járuljanak 
hosszá az áteresz felújításához.  
 
Duga Lajos képviselő: 
 
Támogatja a felújítást, azt is támogatja, hogy akik használjál, járuljanak hozzá. Rakjunk ki az 
útra egy súlykorlátozást, melyen 10 tonna szerepeljen.  
 
Balla Róbert címzetes főjegyző: 
 
Mindenképpen meg kell oldani, mert az az út nem a 30-40 tonnás kamionokra készült. Ha az 
út hibája miatt kár keletkezik egy autóban, az önkormányzat lesz a felelős érte. 
 
 
30/2016. (IV. 6.) kt. sz. határozat 
 

A képviselő-testület az önkormányzati tulajdonú  
Lajosmajori úton 10 t maximális összsúly 
korlátozást rendel el 

 
Az út nem a mai nagyszámú és nagy terhelésű  
gépjárműveknek készült. Az út több helyen töredezett 
átereszei, hídjai megsüllyedtek, felújításra szorulnak. 

 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy 
a közlekedési táblák kihelyezéséről gondoskodjon. 

 
Felelős: Harasztia Attila polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
Gombai Győző képviselő: 
 
Az önkormányzat honlapját nem lehetne saját kezelésbe venni? Az elmúlt ülésen már jelezte, 
hogy a testületi ülések meghívóját és a jegyzőkönyveket jó lenne feltenni a honlapra, hogy az 
állampolgárok megtekinthessék. Helyben kellene megoldani a dolgot.  

 
Laki Dezső alpolgármester: 
 
Gulyás László tanár úrral fel kell venni a kapcsolatot, ő biztosan megcsinálná.  
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Mivel több kérdés, észrevétel, bejelentés nem volt, ezért Harasztia Attila polgármester 
megköszönte a megjelenést, és az ülést bezárta. 
 
 

kmf. 
 
 

Balla Róbert         Harasztia Attila 
címzetes főjegyző          polgármester 
 
 
 
Tóth Ernő         Migács Zoltán 
jk. hitelesítő         jk. hitelesítő 
 
 
 
 


